
 

 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 12 00 

 

 

     P R O T O K Ó Ł   Nr  XXIX/2005  

SESJI   RADY  GMINY  USTKA 

 
odbytej w dniu  30 września 2005 r  w  sali sesyjnej  

URZĘDU  GMINY  USTKA 

 

                 Przewodniczący Rady Gminy – Waldemar Gąsiorski otworzył  
XXIX  obrady Sesji. Po powitaniu  radnych, Sołtysów, zaproszonych gości i 
pracowników Urzędu  Gminy,   oświadczył,  iŜ zgodnie z listą obecności  w 
posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji 
 
Radna nieobecna : Teresa Grzybowska 

 
 

Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu 
Lista obecności gości zaproszonych stanowi zał. Nr 3 do protokołu 

 
 
 

Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego wcześniej 
wszystkim radnym , Przewodniczący Rady Gminy Waldemar 
Gąsiorski  zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi do 
proponowanego porządku obrad. 

 
 

Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- wnioskuję o wprowadzenie po punkcie 8 , punktu 9 o brzmieniu : Podjęcie 
uchwały w spr. uchylenia Uchwały Nr XXII/247/2004 Rady Gminy Ustka z 

dnia 21 grudnia 2004 r w spr. ustalenia stawek procentowych opłaty 

adiacenckiej  
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Radny Andrzej Zawada 
- na Komisji Edukacji , gdy był omawiany niniejszy  proj. uchwały 
nie było opinii prawnej . Obecnie jest opinia prawna, która mówi, Ŝe 
proj. uchwały pod względem formalnym jest prawidłowy. Natomiast 
pod względem prawnym uchwała jest sprzeczna z prawem . 

 
 

W związku z   brakiem dalszych   uwag do porządku obrad,   
Przewodniczący   Rady   Gminy  Waldemar Gąsior ski 
poddał pod głosowanie  wniosek radnego Bogdana 
śabińskiego tj. 

 
 

> wprowadzić  punkt 9 o brzmieniu : Podjęcie uchwały w spr. 
uchylenia Uchwały Nr XXII/247/2004 Rady Gminy Ustka z dnia 21 

grudnia 2004 r w spr. ustalenia stawek procentowych opłaty 

adiacenckiej  
 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    -  8 
Przeciw   -  3 
Wstrzymało się  -  3 

 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Przewodniczący 
Rady Gminy  stwierdził, iŜ  Rada Gminy większością 
głosów podjęła wniosek radnego Bogdana śabińskiego   

 
 
 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Waldemar 
Gąsiorski poddał pod głosowanie proponowany  porządek 
obrad  wraz z w/w zmianą. 
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Głosowało   - 14 
 
Za    - 10 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  3 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Przewodniczący 
Rady Gminy  stwierdził, iŜ  Rada Gminy większością 
głosów    przyjęła następujący   
 
 

Porządek obrad: 
 
 

 1. Sprawy regulaminowe:  
   a/ otwarcie sesji  

b/ zatwierdzenie prawomocności obrad 
c/ zatwierdzenie porządku obrad 
d/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym i informacja z realizacji uchwał za I półrocze 
2005 r. 

 
3. Interpelacje i zapytania.  

 
4. Sprawozdanie z realizacji zadań Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Ustce za okres od 01 stycznia 
2005 r do 30 czerwca 2005 r.  

 
5. Podjęcie uchwały w spr. uzgodnienia oglądowej granicy pasa 

ochronnego wybrzeŜa morskiego. 
 

6. Podjęcie uchwały  o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2005 r oraz w spr. zmian w budŜecie gminy 
na 2005 r  

 
 
 



 
- 4 – 

 
7. Podjęcie uchwały w spr. nadania nazwy ulicy w obrębie 

Dębina. 
 
8. Podjęcie uchwały w spr. zlecenia Komisji rewizyjnej 

dokonania kontroli w spr. rozpatr zenia skargi pana Michała 
Piechockiego  

 
9. Podjęcie uchwały w spr. uchylenia Uchwały Nr XXII/247/2004 

Rady Gminy Ustka z dnia 21 grudnia 2004 w spr. usta lenia 
stawek procentowych opłaty adiacenckiej  

 
10. Informacja o przebiegu wykonania budŜetu Gminy Ustka za I 

półrocze 2005 roku. 
 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  
 

12. Wolne wnioski i informacje.  
 

13. Zakończenie obrad. 
 

 
 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, Ŝe do 
dnia dzisiejszego nie wpłynęły Ŝadne uwagi do protokołu z 
ostatniej Sesji w związku z tym poddał pod głosowanie : 

 
 

Protokół  Nr XXVIII/2005  Sesji  Rady  Gminy  Ustka  odbytej  w dniu 
25 lipca  2005 r. 

 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 12 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   
przyjęła Protokół Nr XXVIII/2005 z dnia  25 lipca 200 5 r 
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Ad. 2.  W dalszej części obrad Przewodniczący Rady udzielił głosu  
Wójtowi Gminy , który przedstawił sprawozdanie z 
działalności w okresie międzysesyjnym za okres od 17 
czerwca    200 5 r  do 29 września 2005 r 

 Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do protokołu. 
 
 Ponadto Pan Wójt podziękował radnemu , Sołtysowi i Radzie 

Sołeckiej z Wodnicy i całemu Komitetowi organizacyjnemu oraz 
wszystkim mieszkańcom  za wspaniałe  zorganizowanie 
tegorocznych   doŜynek. Były to doŜynki najlepiej zorganizowane 
na terenie gminy. 

 Na tegorocznych doŜynkach podjęto decyzję, Ŝe w 2006 r,  
doŜynki odbędą się w m. Machowino. 

 
 
W związku z brakiem zapytań kierowanych do Pana  Wójta 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie: 

   
 

 Sprawozda nie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym tj. od dnia od  dnia 17 czerwca 200 5 r do 
29 września   2005 r 

 

Głosowało   - 14 
 

Za    - 12 
Przeciw   -  2 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów 
przyjęła sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym .  

 
 

Następnie Pan Wójt przedstawił informację z realizacji 
uchwał Rady Gminy za okres od stycznia 2005 r do lipca 
2005 r zgodnie z zał. Nr 5 do niniejszego protokołu. 
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W związku z brakiem zapytań kierowanych do Pana  Wójta 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie: 

   
 

 Informację  Wójta z realizacji uchwał Rady Gminy za okres 
od stycznia 2005 r do lipca 2005 r.  

 

Głosowało   - 14 
 

Za    - 11 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  2 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów 
przyjęła informację Wójta z realizacji uchwał Rady Gminy.  

 
 
Ad. 3. Interpelacje i zapytania.  
 
  W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 
  Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

1. - interpelacja wynikająca z Zebrania Wiejskiego w Niestkowie tj. 
poprawić stan techniczny drogi powiatowej Nr 125 od Niestkowa 
do Charnowa (nierówności pobocza). Stan tej drogi stwarza 
zagroŜenie dla ruchu drogowego 

 
 

  Jolanta Kijewska Sołtys wsi Charnowo 
1. – czy jest moŜliwość wybudowania wiaty przystankowej dla 
młodzieŜy szkolnej w m. Charnowo 

 
 

  Ryszard Juszczyński Sołtys wsi Wodnica 
1. – wykonać odwodnienie i konserwację stawu w m. Wodnica 
 
2. – co dalej z remontem mostu w m. Wodnica 
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Ryszard Molenda Sołtys wsi Dębina 
- podziękował Panu Wójtowi za wspaniały chodnik w Dębinie 
 
 

Kazimierz Piątek  Sołtys wsi Pęplino 
1. – w m. Pęplino jest potrzeba dodatkowego kruszywa na drogi. Czy 
jest moŜliwość pozyskania kruszywa.  
 
 

 
W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Rady 
zamknął punkt 4 porządku obrad. 
 
 

 
Ad. 4. Sprawozdanie z realizacji zadań Miejsko Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Ustce za okres od 01 
stycznia 2005 r do 30 czerwca 2005 r  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Pani Alicji Roguszczak - 
Kierownikowi Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Ustce , która przedstawiła sprawozdanie z realizacji MG OPS za 
okres od 01 stycznia 2005 r do 30 czerwca 2005 r z terenu gminy 
Ustka zgodnie z zał. Nr  6 do niniejszego protokołu. 

 Ponadto podziękowała Pani  Skarbnik za wsparcie finansowe, która  
dba o Opiekę Społeczną . 

 
 
 W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady Gminy 

stwierdził, iŜ  Rada Gminy przyjęła przez aklamację 
sprawozdanie MG OPS w Ustce.  

 
 
 Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
 - odczytał treść pisma Stowarzyszenia Producentów i Dziennikarzy 

Radiowych w spr. zakończenia IV edycji ogólnopolskiej kampanii 
„Zachowaj Trzeźwy  Umysł” ogólnopolskiej akcji profilaktycznej pod 
patronatem Ministra Edukacji Narodowej i Sportu . 
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 Następnie Pan Wójt i Przewodniczący Rady Gminy wręczyli 
nagrody i dyplomy nagrodzonym dzieciom z terenu gminy .  
Ponadto wręczono  dyplomy z podziękowaniami dla dyrektorów  
szkół i nauczycielom , którzy przyczynili się do tego , Ŝe ich 
wychowankowie zostali laureatami tej kampanii. 

 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski  ogłosił 10 min 
przerwę w obradach Rady tj. od godz. 11 05   do godz. 11 15 
 

Po przerwie Rada wznowiła obrady realizując dalszy porządek obrad. 
     
 
  
Ad. 5. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił: 
 
 

- proj. uchwały w spr. uzgodnienia oglądowej granicy pasa 
ochronnego wybrzeŜa morskiego. 

 
 

 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
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Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 
W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów  
podjęła Uchwałę Nr XXIX/301/2005 stanowiącą zał. Nr 7 do 
niniejsz ego protokołu. 
 
 
 

Ad. 6. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił 
 

 
- proj. uchwały  o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2005 r oraz w spr. zmian w budŜecie 
gminy na 2005 r  
 

 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
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Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie niniejszy proj. uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 12 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów  
podjęła Uchwałę Nr XXIX/302/2005 stanowiącą zał. Nr 8 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
 

Ad. 7. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił 
 
 

 
- proj.  uchwały w spr. nadania nazwy ulicy w obrębie 
Dębina. 
 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały  

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 

- Komisja zaopiniowała pozytywnie niniejszy proj. uchwały.  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
 
W związku z brakiem dalszych  zapytań Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXIX/303/2005 stanowiącą zał. Nr 9 do 
niniejszego protokołu. 

 
 
 

Ad. 8.    Przewodniczący Rady Gminy przedstawił 
 
 

- proj. u chwały w spr. zlecenia Komisji Rewizyjnej 
dokonania kontroli w spr. rozpatrzenia skargi pana 
Michała Piechockiego 
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Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie niniejszy proj. uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 
 

 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie   podjęła 
Uchwałę Nr XXIX/304/2005 stanowiącą zał. Nr 10 do 
niniejszego protokołu. 
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Ad. 9. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił 
 
 

– proj. uchwały w spr. uchylenia Uchwały Nr XXII/247/2004 
Rady Gminy Ustka z dnia 21 grudnia 2004 r w spr. us talenia 
stawek procentowych opłaty adiacenckiej  

 
  Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy  

- proj. uchwały uchylającej otrzymałem po ustaleniu i wysłaniu 
porządku obrad na Sesję . Przewodnicząca Komisji Edukacji zwróciła 
się do mnie z zapytaniem co ma robić poniewaŜ przedłoŜony proj. 
uchwały nie posiadał opinii Racy Prawnego. Udzieliłem odpowiedzi 
Pani Przewodniczącej by przedłoŜyła niniejszy proj. uchwały pod 
obrady Komisji. Na Komisji Rozwoju i na Komisji Edukacji przy 
omawianiu tego proj. uchwały nie było  opinii Radcy Prawnego. Moje 
stanowisko jest takie , Ŝe Rada nie powinna podejmować uchwał 
niezgodnych z prawem jak to jest w opinii Radcy Prawnego. 
Proponuję nie podejmować niniejszego projektu uchwały i ponownie 
przeanalizować ten temat przygotowując proj. uchwały zgodny z 
prawem. 

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała negatywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała negatywnie proj. uchwały  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały. 
Nie zgadzam się z opinią  przedstawioną przez Przewodniczącą  
Komisji Edukacji. Proszę o sprawdzenie zapisu w protokole 
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Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- była pozytywna opinia Komisji  z zaznaczeniem, iŜ bez opinii 
Radcy Prawnego uchwała nie wejdzie pod obrady Rady 
 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Radca Prawny wydał opinię, Ŝe projekt uchwały pod względem  
formalnym jest prawidłowy. Pod względem prawnym uchwała jest 
sprzeczna z prawem  Radca Prawny powołuje się , Ŝe gmina ma 
obowiązek naliczania opłat adiacenckich. Natomiast art. 145 ust. 1 
ustawy o gospodarce nieruchomościami mówi, Ŝe Wójt moŜe, w 
drodze decyzji, ustalić opłatę adiacencką kaŜdorazowo po 
urządzeniu lub modernizacji drogi albo po stworzeniu warunków do 
podłączenia nieruchomości do poszczególnych urządzeń 
infrastruktury technicznej, ale warunkiem jest podjęcie uchwały. 
Przepis art. 5 kodeksu cywilnego mówi, Ŝe nie moŜna czynić ze 
swojego prawa uŜytku, który byłby sprzeczny ze społeczno – 
gospodarczym przeznaczeniem tego prawa lub zasadami współŜycia 
społecznego. W sytuacji naliczenia płat adiacenckich pozornie 
wzrośnie wartość nieruchomości  (bogactwo właściciela) poniewaŜ 
doprowadzi do zuboŜenia mieszkańców i pogorszenia warunków 
Ŝycia mieszkańców. W sprawozdaniu  z realizacji uchwał Wójt 
przedstawił ok. 15 uchwał uchylających podjętych  przez Radę. . 
Skoro Rada moŜe uchwałę uchwalić to równieŜ moŜe ją uchylić co 
wynika z ustawy o samorządzie gminnym i Statutu Rady. UwaŜam, 
Ŝe nic nie stoi na przeszkodzie by Rada nie mogła podjąć decyzji o 
uchyleniu tej uchwały 

 
 
Radny Bernard Lipczyński 
- zgadzam się w jednym punkcie z radnym śabińskim, Ŝe Rada moŜe 
uchylić swoje uchwały. W pozostałych punktach się nie zgadzam. 
Zgadzam się z opinią Radcy Prawnego. Nowa ustawa o gospodarce 
nieruchomościami wyklucza nieruchomości , które przeznaczone są 
na cele rolne. Ustawę tę naleŜy czytać z innymi ustawami – o podatku 
rolnym, kodeks cywilny, gdzie jest mowa co to jest nieruchomość 
rolna. Ustawa jest czytelna i nie moŜna jej zmieniać. 
Niesprawiedliwym było by poniewaŜ część osób zapłaciła , a inni nie. 
Niektórzy dzielą działki  pod sprzedaŜ komercyjną i teŜ by  nie płacili. 
UwaŜam, Ŝe Rada Gminy ma stać na straŜy by Wójt stosował przepisy 
i je  egzekwował . Moim zdaniem  nie naleŜy uchylać uchwały o 
opłatach adiacenckich. 
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Radna Jadwiga Fudala 
- nie moŜna dzielić gminy na obwody by w jednych płacono opłaty 
adiacenckie, w innych nie. 
 

 
Radny Bogdan śabiński 
- jest to błędne rozumowanie poniewaŜ po 3 latach uchwała ta nie 
będzie dotyczyć nikogo i za rok i nie będą ponoszone koszty 
przyłączeń. Uchwała o opłatach adiacenckich przestanie 
obowiązywać po upływie 3 lat od daty stworzenia warunków do 
podłączenia nieruchomości do poszczególnych urządzeń 
infrastruktury technicznej. Dlaczego w pierwszej kolejności 
przystąpiono do procedury w obrębie Niestkowa, a  prędzej 
wykonywana była  kanalizacja sanitarna w Duninowie. Dlaczego z 
wszczęciem procedury  czekano 9 miesięcy od uchwaleniu uchwały. 
 
 
Radny Bernard Lipczyński 
- wszczęto procedurę i dlatego do wszystkich wysłano pisma, a 
później, Ŝe będzie to nieruchomość rolna to będą umorzenia 
 
 
Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy 
- proszę nie mieszać spraw  poniewaŜ do 30 grudnia 2003 r  
obowiązywał plan miejscowy , a od 1 stycznia 2004 r plan stracił 
waŜność i  tereny budowlane stały się terenami rolnymi.  W 2004 r 
Rada podjęła uchwałę  o opłatach adiacenckich, a   tereny rolne nie 
będą objęte opłatą adiacencką. Wszczęcie postępowania to nie jest juŜ  
naliczanie opłat . Porozumienia były jako umowy cywilno – prawne  i 
dot. wszystkich właścicieli .Opłaty adiacenckie będziemy 
rozpatrywać indywidualnie.   
 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zamknął 
dyskusję w tym temacie i  poddał pod głosowanie 
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– proj. uchwały w spr. uchylenia Uchwały Nr XXII/247/2004 
Rady Gminy Ustka z dnia 21 grudnia 2004 r w spr. us talenia 
stawek procentow ych opłaty adiacenckiej 

 
 

Głosowało   - 14 
 
 

Za    -  4 
Przeciw   -  6 
Wstrzymało się  -  4 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów nie   
podjęła wyŜej w/w uchwały. Uchwała nie uzyskała 
wymaganej większości głosów. 

 
 
 
Ad. 10. Informacja o przebi egu wykonania budŜetu Gminy Ustka za 

I półrocze 2005 r 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski odczytał 
Uchwałę Nr 112/IV/2005 Składu Orzękającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 06 września 2005 r w spr. 
opinii o przedstawionej przez Wójta Gminy Ustka informacji o 
przebiegu wykonania budŜetu za I półrocze 2005 r zgodnie z zał. 
Nr 11 do niniejszego protokołu. 

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie wykonanie budŜetu za I 
półrocze 2005 r 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie wykonanie budŜetu za  I 
półrocze 2005 r 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie wykonanie budŜetu 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  wykonanie budŜetu za I 
półrocze 2005 r  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionej informacji o przebiegu 
wykonania budŜetu Gminy Ustka za I półrocze 2005 r 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie  
 
 
- informację o przebiegu wykonania budŜetu Gminy Ustka 
za I półrocze 2005 r  

 
 

Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 11 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  3 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów 
przyjęła w/w informację. 
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Ad. 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania:  
 
 
 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił Wójt 
Tomasz Wszółkowski 

 
 

Odpowiedź na zapytanie radnego Bogdana śabińskiego 
 
1. - interpelacja wynikająca z Zebrania Wiejskiego w Niestkowie tj. 

poprawić stan techniczny drogi powiatowej Nr 125 od Niestkowa 
do Charnowa (nierówności pobocza). Stan tej drogi stwarza 

zagroŜenie dla ruchu drogowego 
 

 
Wniosek zostanie przekazany do Starostwa Powiatowego. 
Starostwa . 
 
 
Odpowiedź na zapytanie Jolanty Kijewskiej  Sołtysa wsi 
Charnowo 

 
1. – czy jest moŜliwość wybudowania wiaty przystankowej dla młodzieŜy 
szkolnej w m. Charnowo 

 

 
Dokonamy lokalizacji  i na Sesji wprowadzimy zakup wiaty 
przystankowej  i  będziemy realizować zadanie. 
 

 
Odpowiedź na zapytanie Ryszarda Juszczyńskiego Sołtysa wsi 
Wodnica 
 
1  – wykonać odwodnienie i konserwację stawu w m. Wodnica 
 

Przyjmuję zadanie w  zakresie przygotowania kosztów. 
(kosztorys). 
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2. – co dalej z remontem mostu w m. Wodnica 

 
 

Czekamy na  pozwolenia na budowę i po otrzymaniu ogłosimy 
przetarg na realizację. 
 
 

Odpowiedź na zapytanie Kazimierza Piątek  Sołtysa wsi Pęplino 
 
1. – w m. Pęplino jest potrzeba dodatkowego kruszywa na drogi. Czy jest 
moŜliwość pozyskania kruszywa.  
 
 

  Jest rezerwa kruszywa. Wniosek przyjmuję do realizacji. 
 
 
  Radny Bogdan śabiński 

- nie otrzymałem odpowiedzi czy opłaty adiacenckie obejmują 
rolników, siedlisko rolnika, na działkach tereny znajdujące się 
pod zabudowę. 

  
 
  Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy 
  - w tej sprawie udzielę radnemu odpowiedzi na następną Sesję 
 
 
 
Ad. 12. Wolne wnioski i informacje.  
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
-  przedstawił informację dot. korespondencji przychodzącej do Biura 
Rady w okresie międzysesyjnym tj. 

 
 
1. W dniu 26 -08-2005  Wójt Gminy Ustka przedłoŜył 

Zarządzenie Nr 0151/106/2005 z dnia 26 sierpnia 2005 r w 
spr. informacji o przebiegu wykonania budŜetu Gminy Ustka 
za I półrocze 2005 roku. 
Niniejsze Zarządzenie otrzymali wszyscy radni. 
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2. W dniu 07 -09-2005  wpłynęło pismo  - wezwanie do 

zapłaty z „BETY – STYL”     w spr. rozliczenia 
odszkodowań i dopłat z tytułu podjęcia uchwały Nr 
XXV/276/2005 Rady Gminy Ustka z dnia 22 kwietnia 2005 r  
Przedmiotowe pismo przekazałem na Komisje Rady 
celem zapoznania.  

 
3. W dniu 07 -09-2005 r wpłynęła skarga Pana Michała 

Piechockiego w spr. naprawy lub modernizacji drogi 
dojazdowej przy /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 
ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność 
osoby/ 
Niniejsza  skargę skierowałem do Wójta Gminy celem 
przedstawienia stanowiska w przedmiocie sprawy.  

 
4. W dniu 09 -09-2005 r wpłynęło pismo Pana /* wyłączenie 

jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 

publicznej ze względu na prywatność osoby/ w spr. przyśpieszenia 
i uruchomienia procedury przejęcia ciągu pieszo-jezdnego 
do działki Nr 157/9 przy ul. Bałtyckiej w Rowach. 
Przedmiotową  sprawę skierowałem do Wójta Gminy 
celem zajęcia stanowiska. 

 
5. W dniu 16 -09-2005 r wpłynęło pismo Rady Sołeckiej 

Machowinko  w spr. budowy Świetlicy w Machowinku 
Przedmiotowe pismo przekazałem na Komisje Rady 
celem zajęcia stanowiska.  

 
6. W dniu 21 -09-2005 r wpłynęło pismo Urzędu 

Wojewódzkiego w Gdańsku Wydział Prawny i Nadzoru 
Oddział Zamiejscowy  Słupsk  w spr. udzielenia informacji 
dotyczących sytuacji w Gminie Wiejskiej Ustka . 
Na przedmiotowe pismo udzieliłem stosownej 
odpowiedzi .  

 
 
Jan Leśny Dyrektor ZOEAS 
- przedstawił informację w zakresie przyznawania stypendiów 
uczniowskich oraz o ilości środków oraz dochodowości na 1 członka 
rodziny. Komisja przyznająca stypendia odbędzie się  w połowie 
października i pierwsze stypendia zostaną wypłacone ok. 23 
października w kwocie po 45 zł 
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Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski  
- poinformował , iŜ zwróciło się do mnie Ogólnopolskie Towarzystwo 
Ochrony Zwierząt ANIMALS z prośbą o moŜliwość wystąpienia na 
dzisiejszych obradach.  
W związku z powyŜszym  Przewodniczący Rady Gminy udzielił  
głosu   przedstawicielowi  niniejszego Towarzystwa. 
 
 
Pani Anna Strąk – Przedstawiciel Ogólnopolskiego Towarzystwa 
Ochrony Zwierząt ANIMALS 
- poinformowała o problemie bezpańskich zwierząt na terenie gminy 
oraz o moŜliwościach adopcyjnych. Ponadto zwróciła się do radnych i 
sołtysów o pomoc w przypadkach złego traktowania zwierząt i 
zgłaszania tych zdarzeń do Towarzystwa. 
 
 
Radny Bernard Lipczyński 
- w związku z tym , Ŝe Wójt zarzuca mi, Ŝe mówię brednie , to cieszę 
się, Ŝe te brednie doprowadziły Pana na ławę oskarŜonych z 
zarzutami, Ŝe działał Pan na szkodę gminy 
 
 
Radna Jadwiga Fudala 
- zgłosiła problem dzików w m. Rowy 
 
 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- proponuję  problem ten przedstawić do Koła Łowieckiego BAŁTYK 
działającego na tym terenie 
 
 
Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- zwróciła się z prośbą o  składanie wniosków do 10 października br  
dot. budŜetu 2006 r  
Ponadto poinformowała, iŜ  Ministerstwo Edukacji Narodowej 
wystąpiło z  pismem  o przekazanie  informacji – jaki procent 
dochodów własnych przeznacza gmina  na stypendia dla uczniów. W 
2006 r będą zmiany dot. finansowania stypendiów i uzaleŜnione będą 
od tego jakie środki przeznacza gmina.  
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Zdzisław Lesiecki Zastępca Wójta Gminy Ustka 
- ustosunkuję się do wypowiedzi radnego Lipczyńskiego. Pan mnie 
teŜ doprowadził na ławę oskarŜonych , a Sąd mnie uniewinnił. Jestem 
przekonany, Ŝe teraz będzie tak samo. Chciałbym zwrócić uwagę, Ŝe 
Pan naraŜa Skarb Państwa na niepotrzebne wydatki. Panie 
Lipczyński, gdyby Pan o tym decydował  to wszyscy by byli ukarani. 
O tym zadecyduje Sąd, a nie układy jak Pan mówi. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
- odczytał zaproszenie Dyrektora GOK, Koła Gospodyń Wiejskich i 
StraŜy PoŜarnej Objazda  na Święto pieczonego ziemniaka 
 
 
 

Ad. 13.  Zakończenie obrad. 
 
 
  
 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący 

Rady o godz. 1 2 00  zamknął XXIX Sesję Rady Gminy Ustka. 
 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 Protokołowała 
 
 GraŜyna Frankiewicz 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


